
Nieuwsbrief DES                                            
Hierbij sturen wij  de actuele nieuwsbrief mei 2021 met informatie over lopende zaken in en rond het 
dorp. 
 
Hallo Dorpsgenoten, 
Zo langzamerhand lijkt het normale leven weer wat vorm te krijgen. Al kunnen we ons natuurlijk 
afvragen wat normaal is. Maar her en der worden online afspraken toch weer fysiek gepland, horen 
we s’avonds op de velden sporters bezig en worden de feestjes weliswaar in het klein maar gevierd. 
Iedereen kent zo langzamerhand wel iemand die corona heeft (gehad) of heeft het zelf doorgemaakt, 
met meerdere of mindere klachten. 
Als DES hebben wij geprobeerd onze vergaderingen door te laten gaan, maar merk je ook dat een 
aantal zaken door Corona stil komen te liggen. In de Nieuwsbrief willen we jullie op de hoogte 
brengen van wat ons en het dorp bezighoudt. 
  
Ledenvergadering verplaatst naar 7 juli! 
We hebben toch besloten de ledenvergadering opnieuw te verplaatsen van 16 juni naar 7 juli. De 
kans dat de versoepelingen dan daadwerkelijk hebben plaatsgevonden is groter. En….. we 
verwachten een hoge opkomst; we hebben namelijk 2 belangrijke onderwerpen voor de 
ledenvergadering namelijk het Dorpsbudget wat de gemeente ons wil toekennen en de afhandeling 
van de mijnbouw(aardbevingsschade)in ons dorp. We willen graag dat het dorp hierover meepraat. 
Dus noteer in uw agenda 7 juli 20.00 Verenigingsgebouw!! 
  
Dorpsbudget 
De gemeente Westerkwartier is voornemens alle 41 dorpen naast een instandhoudingsbudget 
(subsidie voor Dorpsbelangen verenigingen) een dorpsbudget toe te kennen. Het bedrag is 
gebaseerd op het aantal inwoners van een dorp. Voor Zevenhuizen betekent dit 4500 euro op 
jaarbasis, dit kunnen we dan besteden aan activiteiten voor en door het dorp. Maar hoe organiseren 
we dat. 
Als bestuur hebben we een collega van dorpsbelangen Niekerk/Oldekerk uitgenodigd om informatie 
te krijgen hoe zij het werken met een dorpsbudget ervaren. Voormalig gemeente Grootegast werkte 
al jaren met een dorpsbudget. 
Dit was verhelderend voor ons en we hebben wel een aantal ideeën hoe we het mogelijk vorm 
kunnen geven en willen ook graag weten hoe de inwoners hiertegen aan kijken en wat hun ideeën 
zijn. Je mag nu alvast ons mailen, al horen we graag je mening, tips op de jaarvergadering 
  
Afhandeling Aardbevingsschade Zevenhuizen 
Het houdt de gemoederen van ons dorp bezig de afhandeling van de schade ontstaan door de 
bodemdaling en stijging tgv de glasopslag in Langelo. Er wordt met verschillende maten gemeten in 
ons dorp, zo lijkt het. Waar de een zonder problemen binnen paar maand een acceptabel bedrag 
krijgt voor de geleden schade te herstellen, krijgt de ander (soms zelfs de buren) nul op request. Hoe 
kan dat? 
Daarnaast was het onderzoek van TNO en de TU Delft ook niet bepaald hoopgevend en was de 
conclusie dat de scheuren niet kunnen zijn ontstaan door de gasopslag in Langelo. De waarde van dit 
onderzoek wordt nog een uitspraak over gedaan en de bevindingen en daarmee het nieuws wisselen 
per week. 



Als DES willen wij in kaart brengen wie wel en wie niet de schade heeft toegekend en door welk 
bedrijf dit is gebeurd, dit gaat een speciaal werkgroep verder uitwerken nadien. Wij hopen hiermee 
een signaal af te kunnen geven naar de instanties. Wij vragen u dan ook ons te mailen met uw 
ervaringen naar dorpsbelangendes@gmail.com . De gegevens worden anoniem verwerkt, het 
betreft :  de straat waaraan u woont 

: type woning: vrijstaand of twee onder 1 kap, rijtjeshuis, 
: welk bedrijf het opgenomen heeft 
: de duur van de wel/niet afhandeling van het proces ( wel/geen toekenning) 

  
Alvast bedankt voor uw medewerking. 
Tijdens de ledenvergadering zullen wij hier verder aandacht aan besteden. 
  
Woningbouw 
Ondernemingsvereniging, SP7, MFC  en DES zijn door de gemeente uitgenodigd om met elkaar te 
overleggen over de woningbouw in Zevenhuizen. In het woningbehoefte onderzoek kwam naar 
voren dat er zowel door ouderen als jongeren behoefte is om in Zevenhuizen te wonen. We zien dit 
in de snelle verkoop van de kavels van Plan Oost 1, 2 en 3. Dus verdere uitbreiding naar Fase 4 zou 
zijn gewenst. Maar belangrijk is wel dat alle kavels die vrijkomen bijvoorbeeld, De Til, oude Anker en 
het Verenigingsgebouw, opnieuw bebouwd worden (inbreiding). En dan van sommige winkelpanden 
het bestemmingsplan wordt gewijzigd. In de woonvisie staan 30 woningen voor de komende 10 jaar 
gepland, als blijkt dat de behoefte in Zevenhuizen groter is, is dit zeker te bespreken. Als DES willen 
we het hele dorp leefbaar houden voor jong en oud. 
  
Korte mededelingen 

• De contributie voor 2021 zal rond mei/juni automatisch worden geïncasseerd. 
Voor diegene die nog contant betaald en dit niet in 2020 heeft voldaan, zal dan 
gevraagd worden zowel 2020/2021 in 1x te voldoen. 

• Onze ledenwerf actie heeft een stijging van het ledenaantal gegeven naar 375 
• Weet u dat u niet zelf bij de bus of trein kunt komen gebruik kunt maken van de HUB taxi. 

Goedkoop en efficiënt. Link naar hub taxi https://www.publiekvervoer.nl/ 
• Door Corona staat de uitwerking van de Dorpsvisie stil tot onze spijt. In september als we 

meer bij elkaar kunnen/mogen komen wordt een start gemaakt met de 
keukentafelgesprekken. Dit zal gaan over de thema’s leefbaarheid, veiligheid en wonen 

• We hopen ook aan het eind van het jaar een avond te organiseren met de 
vertegenwoordigers van de buurtverenigingen 

• Op de website van de gemeente Westerkwartier staat een enquête over de 
warmtetransitie (overstap op huizen zonder gas) dit kan tot 1 juni ingevuld worden. We 
willen eenieder vragen dit in te vullen. Voor meer informatie 
hierover https://www.infoleek.nl/2021/05/10/transitievisie-warmte-met-stappenplan-
voor-aardgasvrij-westerkwartier/ 

• De “juweeltjes” op de kruising Veldstreek – Oudewijk en Bremerweg -  Veldstreek zijn 
geplaatst, verkeer remmend en ongeval voorkomend. We zijn benieuwd naar de 
ervaringen? 

• Fietspad Kokswijk, zijn bezig met het bodemonderzoek en zover wij weten is daar nog 
geen terugkoppeling van. Stagneert. 

• We zijn samen met de leefbaarheidsadviseur aan het verkennen of er 
subsidiemogelijkheden zijn om het parkje leefbaarder en gebruiksvriendelijker te maken. 

 Leest u deze mail en wilt u lid worden en/of wilt u reageren op deze brief en/of iets kwijt waar 
dorpsbelangen een rol in kan spelen laat het ons weten via dorpsbelangendes@gmail.com 
  
Met vriendelijke groet, 
Bestuur DES 
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